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Deponikomiteen 
Møte 1/2020, 3.februar 2020 
Norsk Bergindustri, Middelthunsgate 27, Oslo 
______________________________________________________________ 
Referat 

 

Til stede: 

Roar Sandøy,    Sibelco Nordic AS (Komitèleder) 
Christian Rostock,   Bergfald Miljørådgivere AS 
Mona Schanche,   Nordic Mining ASA 
Kari Moen,    Omya Hustadmarmor AS 
Nancy Stien, Schreiner  Rana Gruber AS 
Ylva Wård,    Sydvaranger  
Arve Misund, COWI 
 
Fra Norsk Bergindustri: Anita Helene Hall, Njål Hagen og Lars-Erik Sletner 
 
Ikke til stede: 
Odd Hotvedt Norsk Stein AS 
Ann Heidi Nilsen Titania AS 
Sverre A. Høstmark Norsk Industri 
Trond Abelsen Leonhard Nilsen & Sønner AS, Skaland Graphite AS 
 

Saksliste 

Sak  Tema Ansvar  

2020/1/1 

 

Referat fra forrige møte, 24.september 2019 
Ingen innspill til dette 

Roar/Alle  

2020/1/2 

 

Oppsummering fra strategiseminar, 18 november 2019 

Endret navn til innspillmøte. Gjennomgangen dag én gir et 

godt innblikk i hva de andre komiteene jobber med og 

tilbakemeldingene var at dette er nyttig for alle. Det 

legges opp til samme type møte også i år med 

komitegjennomganger 25. november.  

Dag to møte med komitelederne og styret i Norsk 

Bergindustri, hvor man blant annet gjennomgikk 

foreningens strategimål. 

Lars-Erik informerte om arbeidet med 

kommunikasjonsstrategi og –plan. Sekretariatet er i 

samtaler med de politiske partier om møter i tiden 

fremover.  

Anita 

2020/1/3 

 

Internasjonal workshop om sjødeponi. Program og 

arrangement. 

Anita informerte om program som er utformet etter 

forrige Skype-møte.  

Innspill er kommet inn, blant annet fra Renee.  

Roar/Anita/Alle 
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Søknad til Forskingsrådet om tilskudd til workshop 

utformes i samarbeid med Mona Schanche.  

DOSI defineres som faglig medarrangør, Norsk 

Bergindustri er teknisk arrangør. 

Innhold: 

Utveksle kunnskap, samarbeid med miljøet i Australia, få 

oversikt over alle initiativ som finnes. Skape en forståelse 

for hva som er gjort “der ute” og “her hjemme”. 

Oppdrag: 

Ikke utforme “draft for guidelines”, men et “scope for 

guidelines”. Draft krever større ressurser.  

Finne ut av hvor langt DOSI har kommet i arbeidet med en 

internasjonal standard.  

Belyse forskjellen med dypvannsdeponi og fjorddeponi.  

Presentere det som finnes av norsk 

dokumentasjon/dokumenter, spille inn dette under 

workshopen.  

Har DOSI et rammeverk for deres guidelines? 

Arbeidsgruppe, både fra DOSI og Norge, som bruker 

workshopen til å samle informasjon og omsette denne i 

ettertid. 

Definere hvem som skal bringe resultatet av workshopen 

videre?  

Verve deltakere til konferansen: 

Eva Ramirez-Llodra – Rew ocean, smart å trekke henne 

inn i prosjektet. 

Tyskland har hatt sjødeponi, men har forbud på grunn av 

dårlig håndtering i gamle dager. Kanskje invitere noen fra 

Tyskland til å fortelle om deres erfaring. 

 

Skype-møte med Renee 20. februar kl. 08.30 

Program/layout for invitasjon må utformes! Se mappe 

for konferansen. 

2020/1/4 

 

Status SFI Clean Ocean 

Søknad ligger inne, avgjøres 11. juni 2020.  

Roar 

2020/1/5 

 

Status informasjonsmateriell fra NYKOS-prosjektets 

Brosjyre på engelsk.  

Arbeides med en rapport (oppsummering av NYKOS), 

ferdig til sommeren (på engelsk). 

Norsk materiell?  

Bat-rapporten – sammendrag fra denne sammen med 

noen illustrasjoner kan bli en norsk informasjonsbrosjyre.  

  

Roar 
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2020/1/6 Informasjon og kunnskapsløft om sjødeponi. Hva gjør vi 

fremover. Jøssingfjorden blir brukt som et dårlig 

eksempel, hva kan gjøres? 

Flere oppslag om sjødeponi i media i den senere tiden. 

Flere av disse er blitt besvart av Norsk Bergindustri og 

noen fra de involverte medlemmene.  

Oppmerksomhet rundt viktigheten av norsk 

mineralbransje for å løse fremtidens behov. Sjødeponi vs. 

landdeponi.  

Omtale av sjødeponi inngår i kommunikasjonsstrategien. 

Lars-Erik lager et sett med artikler for raskt å kunne 

besvare uttalelser.  

GESAMP-rapporten – blant annet oversikt over land som 

har sjødeponi.  

Lars-Erik vil ta kontakt for input til artikler.  

Forslag om å lage en presentasjon som kan brukes av 

flere.  

Mulighet for forskningsprosjekt for bruk av 

overskuddsmasser. Sintef/NTNU? 

Roar/Lars-Erik 

2020/1/7 Euromines. Ønsker noen å engasjere seg i arbeidet i den 

europeiske gruveforeningens komiteer. 

Oppfordres til deltakelse.  

Syv komiteer i Euromines 

Anita 

2020/1/8 

 

Dialog med Fiskarlaget 

Må definere hva vi ønsker å ha dialog om. 

Roar 

2020/1/9 

 

Diskusjon om videre arbeidsoppgaver for 
deponikomiteen 
Informasjon ut til det politiske miljøet i Norge 
Arbeidet med den internasjonale workshopen 

Alle 

2020/1/10 

 

Rundt bordet, status ulike prosjekter 
Informasjon om ulike utfordringer  

Alle 

2020/1/11 

 

Eventuelt 
Lars-Erik informerte om at vi skal møte alle politiske 

partier før neste stortingsvalg. Kom med innspill om hva 

som er mest krevende å forholde – skatter/avgifter, 

forskrifter/lover etc.  

Njål informerte kort om TSM. 

Kommende møter: 

DOSI Skype-møte 20. februar 

Workshop Egersund 9. - 11. juni 

Vårmøte: 20. mai 

Høstmøte 16. september 

Innspillsmøte 25. november 
 

Alle 

 


